
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 7. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 559
Ministeren bedes i forlængelse af sit svar på spørgsmål 1084 (REU alm. del,
2011-12) oplyse om ministeren er bekendt med, hvorvidt, og i bekræftende
fald i hvilket omfang, den af regeringen nedsatte arbejdsgruppe, der skal un-
dersøge mulighederne for at modernisere apotekerloven, har beskæftiget sig
med den del af området, der vedrører Kriminalforsorgens ønske om at indkø-
be medicin via sygehusapotekerne/Amgros. Desuden bedes ministeren op-
lyse, hvorvidt ministeren af sundhedsministeren er blevet orienteret om, hvor-
når resultatet af den omtalte arbejdsgruppes overvejelser, som Folketinget var
blevet stillet i udsigt inden udgangen af 2012, vil blive offentliggjort?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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